
 

 

 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Hoorn 

Hoorn, 29 juni 2024 

Betreft: voorstel parkeerbeleid Westerdijk 

 

 

Geacht College, 

Vrijdag 28 juni jl. ontving ik uw voorstellen m.b.t. het te voeren parkeerbeleid. Namens de 
Biljartvereniging Horna wil ik daar als voorzitter van deze vereniging op reageren. 

Allereerst wil ik melden, dat wij uw voorstellen om 4 parkeergebieden in Hoorn duidelijk met 
een voor ieder gebied vast tarief aan te wijzen een verstandig voorstel vinden. Daarmee 
brengt u orde in de huidige onduidelijke regelgeving omtrent parkeren in Hoorn. 

Echter, met betrekking tot de voorstellen voor de Westerdijk en de daar gelegen 
parkeerplaats zijn wij het niet eens met het voorstel om het eerste uur een tarief van € 3,50 
te hanteren en vervolgens een tarief van € 6,50 per uur tot 23 uur. Dat betekent niet alleen 
voor onze leden, dat een bezoek aan de Horna ( Achterom 53) in de praktijk financieel 
onmogelijk wordt, maar ook voor onze bezoekers van andere verenigingen uit West 
Friesland.  

Al snel is men, verenigingsleden en bezoekende spelers, met competitie wedstrijden vanaf 
19.00 uur tot 23.30 uur bezig. Dat levert een parkeerbedrag op van € 23 op. Dat is voor 
spelers niet realistisch en niet betaalbaar. Natuurlijk kan men parkeren bij de Vale Hen, de 
Parkschouwburggarage of elders . Echter, het zijn vaak oudere spelers die het niet bepaald 
prettig vinden in de donkere maanden van het jaar een heel stuk over straat te moeten. We 
vinden dat ook het belang van sociale veiligheid een punt in deze is. Tijdens de laatste 
Algemene Ledervergadering in mei hebben onze leden hun ongenoegen over de plannen van 
de gemeente kenbaar gemaakt. Een aantal leden heeft aangegeven hun lidmaatschap van 
BV Horna op te zullen zeggen als de plannen van de gemeente doorgang vinden. Dit 



betekent in een tijd van dalende ledenaantallen van verenigingen in het algemeen en van BV 
Horna in het bijzonder een nieuwe bedreiging voor het voortbestaan van onze vereniging. 

Daarnaast willen we u nog wijzen op de tegenstelling die in uw eigen beleid ontstaat: 

Enerzijds sluit u sportakkoorden af met verenigingen, welzijnsinstellingen etc. om zoveel 
mogelijk mensen in beweging te krijgen, maar anderzijds is het voorgestelde parkeerbeleid, 
met name voor de Westerdijk, een belemmering voor mensen om mee te doen. We 
onderschrijven in deze ook de bezwaren die vanuit ondernemerskringen geuit zijn.  

We verzoeken u dan ook uw voorstellen deels te heroverwegen.  

Met vriendelijke groet, 

Jan Meere, 

Voorzitter Horna Biljartvereniging 


